




上海江南世博会

Shanghai EXPO 2010

中國東方航空 CHINA EASTERN

DAY 1 KUALA LUMPUR ✈️ **五天三夜 5 days 3 nights**

Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your overnight flight to Shanghai.

第一天 吉隆坡 ✈️ 请旅客准时前往吉隆坡国际机场离境大厅指定航空公司柜台集合，并由公司专职人员协助办理登机手续后，乘坐夜班机飞往有“东方巴黎”、“东方不夜城”之称的上海市。

DAY 2  **ARRIVAL SHANGHAI (B/L/D)**


Upon arrival, visit **The Bund**, which is famous for building with various architectural styles. Then continue to **ChengHuangMiao** Shopping District, is the central feature of a large retail and entertainment district. You will get a chance to try the local snacks there because ChengHuangMiao is really well called “the Kingdom of Snacks”. Continue visit **Oriental Pearl TV Tower**. This tower has a height of 468 meters, is the tallest in Asia and third tallest in the world. You can experience the **Hanging Corridor** inside the tower too! The **Shanghai Municipal History Museum** is a wonderful introduction to the city's interesting history. Multitudes of dioramas and models of Shanghai's historical streets give the visitor an eye into what life was like before private cars and skyscrapers ruled Shanghai.

第二天  **抵达上海 (早/午/晚餐)**

早上游览被誉为“万国建筑博览群”的**外滩**。之后前往**城隍庙**商业区逛街，为一群仿明清建筑风格的建筑，是具有民族传统的现代化大型旅游购物中心。各种小吃餐厅，以小笼包、梨膏糖、五香豆等食品最为出名。登上位居亚洲第一、世界第三的高塔 - **东方明珠塔**。此塔高 468 米，可观看上海外滩全景。此外，还可在**悬空层**体验云空漫步的美妙意境，看黄浦江水在脚下流淌，浦东陆家嘴的全貌！位于东方明珠塔内的**上海城市历史发展陈列馆**反映上海城市发展进程，调集文物和其它展品千余件，是集历史、文化、鉴赏、娱乐于一体，具有创新理念的陈列。

DAY 3  **SHANGHAI ~ EXPO DAY TRIP ~ (B/-/-)**

In the morning, visit to **EXPO 2010**. It is being held on both banks of the Huangpu River in the city of Shanghai, from May 1 to October 31, 2010. It is a World Expo in the tradition of international fairs and expositions. The theme of the exposition is "Better City, Better Life". More than 190 countries and more than 50 international organizations have registered to participate in the Shanghai World Expo, the largest ever. More than 70-100 million visitors are expected to visit the expo, the largest in history. Transfer to the capital of Zhejiang - Hangzhou [about 2½ hours]. **(Remarks: Not included lunch and dinner inside Expo Site)**

第三天  **上海 ~ 世博一日游 ~ 杭州 (早/-/-)** 早上前往中国 2010 年**上海世界博览会**，

简称上海世博会，于 2010 年 5 月 1 日至 10 月 31 日举行。本届世博会是中国首次举办的综合性世界博览会。博览会的主题是“城市，让生活更美好 (Better City, Better Life)”。主办机构预计吸引世界各地 7000 万人次参观者前往，中国中央政府投资总额达到 450 亿美元，是世界博览会史上最大规模，同时也远超于 2008 年在北京举办的第 29 届奥运会。之后驱车前往浙江省省会 - 杭州 [车程约 2½ 小时]。**(备注：世博园里不含午餐和晚餐)**


**Agensi Pelancongan Extremevac Sdn Bhd
(KKKP-5675) (Co.828130-P)**

52 A-2 Jalan Metro Pudu,
Fraser Business Park Off Jalan Yew,
55100 Kuala Lumpur


Tel : 03 - 9222 6020 / 6021 Fax: 03 - 9222 6023


DAY 4  **SHANGHAI ~ EXPO DAY TRIP ~ (B/-/-)**

In the morning, visit to **EXPO 2010**. It is being held on both banks of the Huangpu River in the city of Shanghai, from May 1 to October 31, 2010. It is a World Expo in the tradition of international fairs and expositions. The theme of the exposition is "Better City, Better Life". More than 190 countries and more than 50 international organizations have registered to participate in the Shanghai World Expo, the largest ever. More than 70-100 million visitors are expected to visit the expo, the largest in history. Transfer to the capital of Zhejiang - Hangzhou [about 2½ hours]. **(Remarks: Not included lunch and dinner inside Expo Site)**

第四天  **上海 ~ 世博一日游 ~ (早/-/-)**

早上前往中国 2010 年 **上海世界博览会**, 简称上海世博会, 于 2010 年 5 月 1 日至 10 月 31 日举行。本届世博会是中国首次举办的综合性世界博览会。博览会的主题是“城市, 让生活更美好 (Better City, Better Life)”。主办机构预计吸引世界各地 7000 万人次参观者前往, 中国中央政府投资总额达到 450 亿美元, 是世界博览会史上最大规模, 同时也远超前于 2008 年在北京举办的第 29 届奥运会。之后驱车前往浙江省省会 - 杭州 [车程约 2½ 小时]。 **(备注: 世博园里不含午餐和晚餐)**

DAY 5 SHANGHAI  **~ KUALA LUMPUR (B)** In the morning, , Transfer to International Airport for you flight back home **第**

五天 上海  **~ 吉隆坡 (早)** 送往国际机场后, 搭机返回温馨的家, 结束难忘 **五日** 之旅



Agensi Pelancongan Extremevac Sdn Bhd
(KKKP-5675) (Co.828130-P)

52 A-2 Jalan Metro Pudu,
Fraser Business Park Off Jalan Yew,
55100 Kuala Lumpur

Tel : 03 – 9222 6020 / 6021 Fax: 03 – 9222 6023